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Redactie 

Peter van de Zande 

peterz@vliegclubseppe.nl  
06 53719766  
Maasland 101, 5144 EV Waalwijk 

  

Bestuur Vliegclub Seppe 

André Oremus (voorzitter) 

voorzitter@vliegclubseppe.nl 

06 39605322 

 

Maikel Hereijgers (secretaris) 

secretaris@vliegclubseppe.nl 

06 57343674 

 

Peter van de Zande 

(penningmeester) 

penningmeester@vliegclubseppe.nl 

06 53719766 

 

Bestuur Stichting  

Vliegmaterieel Hoeven 

Hans van Dijk (voorzitter) 

voorzitter-svh@vliegclubseppe.nl 

06 51203238 

 

Jasper Baijens (secretaris) 

secretaris-svh@vliegclubseppe.nl 

06 41655401 

 

Frank Oskamp (penningmeester) 

penningmeester-svh@vliegclubseppe.nl 

06 21111533 

 

 

Operations 

Ad Akkermans 

operations@vliegclubseppe.nl 

06 51224719 

 

Vertrouwenscontactpersoon 

Godelieve Trimbos 

VCS.vertrouwenscontactper-

soon@gmail.com 

 

Bestuur Vliegschool VCS 

Hans Philipse (voorzitter) 

jlphilipse@planet.nl 

06 11002176 

 

Wim Janssen (penningm/secr) 

stemowi3@gmx.com 

06 11456828 

 

Rudy Muller (lid) 

rudymuller@hetnet.nl 

06 51751514 
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Instructeurs 

Jo van Sprang (HT) 

LAPL, PPL, CPL, IR-SE, NQ, FI, SET-Ces-

sna, Aerobatics, BT. 

Examiner: profchecks/examens  

Javansprang16@gmail.com 

06 53595091 

 

Martin van der Laan  

LAPL, PPL, CPL, IR, BT, Aerobatics, ST, 

FI, NQ, Examiner: profchecks/exa-

mens 

martinvdlaan@outlook.com 

0034.662576304 

 

Theo van Sprang 

LAPL, PPL, CPL, IR-SE/ME, FI, BT, NQ, 

FCL945 bevoegd SEP-verlengingen 

vansprang747@hotmail.com 

06 48314801 

 

Gerard Ververs 

LAPL, PPL, CPL, FI, IR-SE, NQ, FCL945, 

bevoegd SEP-verlengingen, examiner: 

profchecks/examens  

gerardververs@gmail.com 

06 51417463 

 

Emile Boesenkool 

CPL, PPL, LAPL, IR SE FI met FCL 945 

bevoegdheid SEP-verlengingen en NQ 

Emile_boesenkool@me.com 

06 25533361 

 

Marco Ritfeld 

CPL (a), IR (a), NQ(a), Aerobatic (a), 

MEP (land), SEP (land), FI(a)-restricted 

Brievenbus_marco@gmx.com 

06 17171824 

 

 

 

 

Bob van der Weele 

ATPL(A), FI(A), IRI(A) SEP, TRI,  

Jvanderweele1957@kpnmail.nl 

06 25121137 

 

Safety manager 

Victor Kruis 

safety@vliegclubseppe.nl 

06 27082661 

 

Barbeheer 

Peter van de Zande 

peterZ@vliegclubseppe.nl 

06 53719766 

 

Vliegclub 

Correspondentieadres  

Margrietstraat 7 

4744 AJ Bosschenhoofd 

 

Bezoekadres  

Past. V. Breugelstraat 93d,  

4744 RC Bosschenhoofd 

0165 202779 

 

Website 

www.vliegclubseppe.nl  

 

Email 

secretaris@vliegclubseppe.nl 

 

Betalingen 

Vliegclub Seppe (penningmeester) 

NL72ABNA0462938069 

 

SVH (penningmeester) 

NL04RABO0123751225 

 

Vliegschool (penningmeester) 

NL91INGB0000183943 
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mailto:gerardververs@gmail.com
mailto:Emile_boesenkool@me.com
mailto:Brievenbus_marco@gmx.com
mailto:Jvanderweele1957@kpnmail.nl
mailto:safety@vliegclubseppe.nl
mailto:peterZ@vliegclubseppe.nl
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VAN DE REDACTIE 
Beste lezer. 

 

De redactie wenst alle lezers in alle opzichten een voor-

spoedig 2025 en voor de actieve vliegers bovenal een 

mooi en veilig vliegjaar. 

Ik mocht na een afwezigheid van “tig” maanden op de nieuwjaarsreceptie voor het 

eerst weer aansluiten. Het welkom viel als een warme deken over me heen en ik kan 

niet anders zeggen, het voelde meteen als vanouds. 

Ik heb er zin en ga 2025 met een glimlach tegemoet. 

 

Het is ook op zijn plaats niet alleen de nieuwe adverteerders en sponsoren te bedan-

ken voor hun toezegging voor 2025, maar zeker ook de trouwe adverteerders/spons-

oren die spontaan ieder jaar maar weer een financiële bijdrage leveren, te bedanken. 

Kijk voor de aardigheid eens op de website onder de rubriek sponsoren en klik hun 

logo’s aan. 

 

Na al dat slechte weer willen we het liefst zoveel mogelijk gaan vliegen, zeker nu we 

de beschikking hebben over moderne glass cockpit vliegtuig(en). 

Maar ja dat weer, dat ons telkens in twijfel brengt of we wel airborne kunnen gaan, of 

juist verstandig thuis te blijven. 

Op 22 januari a.s. komt KNMI-luchtvaartmeteoroloog en Schiphol adviseur Rini Hoe-

venaren ons inwijden in de complexe materie van het bestuderen en interpreteren 

van het bos aan beschikbare meteo informatie. 

Belooft een hele interessante en leerzame avond te worden. 

Let op: Aanvang 19:30 uur. 

 

In dit nummer een introductie van de nieuwe secretaris SVH, Jasper Baaijens. Hij heeft 

er zin in. 

Brengt mij meteen op een belangrijk punt wat dit jaar actueel wordt. Voorzitter André 

Oremus heeft al geruime tijd geleden aangekondigd eind november definitief zijn 

voorzitterschap vacant te stellen. Begrijpelijk, na zo’n lange tijd met 100% inzet. 

We zijn dus op zoek naar een actieve, gemotiveerde voorzitter die het solide geëf-

fende pad wat André heeft gelegd voort te zetten. 

Heb je interesse, heb je vragen over de functie, wil je er in vertrouwen eens over pra-

ten, neem dan met mij, als bestuurslid, contact op. Discretie verzekerd.  

Tel. 06.53719766. 

 

Het volgende nummer verschijnt medio februari 2025 en je kunt je bijdrage(n) zoals 

gewoonlijk kwijt bij de (peterz@vliegclubseppe.nl) 

 

Vriendelijke groet,  

Peter Z  

mailto:peterz@vliegclubseppe.nl
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VAN DE VOORZITTER 
 

In het eerste nummer van 2025 heeft het gebruikelijke 

woordje van de voorzitter plaatsgemaakt voor zijn nieuw-

jaarstoespraak op de nieuwjaarsreceptie. 

 

 

“Welkom allemaal, fijn dat jullie er zijn en even naar mij willen luisteren. 

Het is nou eenmaal een soort traditie geworden dat de voorzitter tijdens de nieuw-

jaarsreceptie een woordje richt tot de geachte aanwezigen. Is een mooie traditie, 

want zo aan het begin van het jaar is gelijk maar gezegd wat er gezegd moet worden. 

In deze tijd van instant communicatie, Whatsapp, Facebook, Socie, Instagram, noem 

maar op, is de communicatie weliswaar snel, maar vaak beperkt tot een plaatje en 1 

of 2 regeltjes.  

Behalve de berichtjes van onze oud havenmeester Jan Voeten dan. Daar moet je altijd 

even de tijd voor nemen, om het even welk communicatiemiddel dat gebruikt wordt.  

Gelukkig hebben wij in de club nog twee communicatieve rustpunten; de Albatros en 

deze traditie, de nieuwjaarspeech van de voorzitter.  

Een traditie die lang teruggaat. Ik herinner nog speeches van oud-voorzitters als Bert 

van den Dongen, Erik van Helden en Hans Philipse. Illustere voorgangers die lastig te 

evenaren zijn. Het waren andere tijden en de club kan op 60-jarige leeftijd terugkijken 

op een rijke historie. In het afgelopen voorjaar hebben we de verjaardag met veel le-

den, familie en relaties gevierd. Op naar de 65 zou ik zo zeggen. 

 

Het vliegveld had het 75-jarig jubileum te vieren, dat niet ongemerkt voorbij is ge-

gaan. Het vliegveld kreeg zelfs drie cadeautjes; 2 verplichte meldpunten en een 

nieuwe havenmeester. Komend jaar zelfs nog een bonus met een verplicht 3e meld-

punt, zo’n zwart driehoekje op de kaart.  Daarmee zijn we in Nederland het groene 

veld met de meeste verplichte meldpunten. Ik verdenk de Havendienst ervan dat zij 

tegenwoordig bonuspunten krijgen met het introduceren van nieuwe regels en meld-

punten. Nu is er niks mis met een bonus voor het aantrekken van de touwtjes, zeker 

als het om vliegveiligheid gaat. Als maar niet vergeten wordt, dat wij het zijn die daar 

op 730 voet hangen en dat wij zelf het meest gebaat zijn om de vlucht veilig uit te 

voeren. Jan had het inmiddels aardig door, de vlieger is er niet voor de havendienst, 

de havendienst is er voor de vlieger om ons te helpen een vlucht veilig te beginnen 

en vooral ook veilig te eindigen.  

Als we eerlijk zijn, had Seppe vroeger in het Nederlandse vliegwereldje niet zo’n heel 

goede naam, het werd zelfs gemeden. Oh, is Seppe je Homebase? Werd niet als een 
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prettige bestemming ervaren; om het kleinste vergissinkje werd je ontboden of over 

de radio te kakken gezet. Echt welkom voelde je je niet. Onder het bewind van Jan is 

dat langzaamaan omgebogen. En ja, je werd nog steeds gewezen op dat vergissinkje, 

maar anders. Er kwamen Fly-In’s, fietsen, zelfs een auto kon je lenen, worstenbrood-

jes, snert en oliebollen, safety meetings die zich allang niet meer beperken tot alleen 

Seppenaren. En vooral een glimlach wanneer je op de toren kwam. Als Jan al geen 

erelid was, zou ik hem zo voordragen. Ik spreek de hoop uit dat Jan’s beleid wordt 

voortgezet, terwijl de vliegveiligheid verder verhoogd wordt. Niet vergeten; C’est le 

ton qui fait la musique. Muziek waar wij graag op dansen. 

Ondanks het slechte weer dit jaar is er toch nog aardig gevlogen, niet de begrote 

1000 uur totaal, wel bijna 900. Lage bewolking, slecht zicht, het regende en het bleef 

regenen. Gelukkig regende het ook solisten en gebrevetteerden! Allemaal hartelijk 

gefeliciteerd. En ook de ATO en de instructeurs complimenten en gefeliciteerd.  

De Tourdejours en Touring flyers waren niet erg gelukkig dit jaar. Er werden er heel 

wat afgelast. De Touring Flyer naar Odense werd voor de 8ste keer of zo afgelast. Ge-

lukkig ging de TourdeFrans, dankzij de nieuwe organisatoren Philip en Gijs, dit jaar 

wel door en hoe! Twee net gebrevetteerden trokken de stoute schoenen aan, stapten 

in een Robin en vlogen zelfstandig naar Pontarlier. Andere leerlingen stapten in de 

auto en namen de autoroute. Philip en Gijs hadden terplekke een instructeur gere-

geld. Wat een avontuur en wat een ervaring doe je zo op. Precies om die reden is 

lang geleden de TourdeFrans door oud instructeur Frans Luxembourg uitgevonden. 

Toen nog Tour de France, nu TourdeFrans uit respect voor de uitvinder en vernieuwd 

doorgezet door onze onvermoeibare Peter van de Zande. Dit jaar had hij het stokje 

overgedragen en heeft hij de ploeg alleen nog remote bijstaan. Geloof me, hij is een 

meester in remote management. Gelukkig gaat het weer een stuk beter met hem en 

is hij weer in ons midden. Dat belooft weer wat voor zijn adviezen in het nieuwe jaar.  

Door die eerste vluchten naar het buitenland moest ik denken aan mijn eerste vlucht 

het enge verre buitenland in. In het westen van Nederland vlieg je meestal niet hoger 

dan 1500 voet, zo’n 500 meter hoogte boven zeeniveau. Het is, of de bewolking, of 

een verboden gebied dat je in de weg zit. Dus op 1500 voet België ingevlogen, rich-

ting Maubeuge in Frankrijk, met een vluchtplan, ingediend over de fax. Spannend, an-

der landschap, andere verkeersleiding en huizen die steeds groter en groter werden 

tot wel erg groot. Moet je die grote koeien zien. Oei, ik zit veel te laag. Geen moment 

aan gedacht dat de grond in België steeds verder hoger en hoger komt. Oeps, alweer 

een leermomentje. Kan je nagaan wat ze beleefd hebben toen ze voor het eerst de 

Alpen invlogen. Niet alles komt in de Albatros te staan. 

In de laatste week van juni en zeker op 24 en 25 juni kunnen we het vliegen in Neder-

land wel even schudden denk ik zo. De NAVO-top in Den Haag staat dan op het pro-

gramma. De beveiliging gaat erg ver en nog verder in het luchtruim. Vliegen rond die 
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dagen zou ik maar uit het hoofd zetten. Nederland wordt één grote prohibited zone. 

Je hebt het in de krant kunnen lezen. Op Schiphol zal tijdens die dagen maar 1 baan 

in gebruik zijn voor normaal verkeer. Veel vluchten in die periode zijn al gecanceld. 

Wij hebben ook een brief gekregen. Van wie, mag ik niet zeggen. Of we bereid zijn 

ons clubhuis ter beschikking te stellen voor de opvang van niet nader te noemen 

VIP’s en mogelijke “distractors” als het veld gebruikt wordt als secondaire westelijke 

helihaven. Het was dus niet helemaal toevallig dat die militairen en de politie hier op 

het veld geoefend hebben. We hebben gekeken wie van onze leden de grootste 

Trump-fan is. Het zou dus zo maar kunnen gebeuren dat Jack Heyboer de president 

van de Verenigde Staten in ons clubhuis het toilet moet wijzen.   

2024 kende nog twee primeurs. Een Touring Flyer met een Robin gevlogen door 3 ge-

brevetteerde dames. Niet allemaal tegelijk natuurlijk, maar om de beurt. En we gin-

gen door de magische grens van 200 leden.  

We hebben weer een paar interessante thema-avonden achter de rug. We leerden 

dat zowel de oude instrumenten als de nieuwe instrumenten glas aan de voorkant 

hebben. We zagen groen en magenta van alle nieuwe mogelijkheden. Ook leerden 

we over crew resource management en threat and error management. Eerst even op 

je handen zitten, analyseren, dan pas reageren. Misschien niet op je handen zitten 

wanneer je een motorstoring in de start hebt. Enfin tegenwoordig is de kans op een 

cobra in je brievenbus groter dan een motorstoring. 

Afgelopen jaar werden we ook erg blij van twee nieuwe vliegtuigen op het veld de 

AER en de OMG. Zelfgebouwde toestellen door leden van de VCS. Wat een beauty’s 

zijn het geworden, vierpersoons en ze vliegen als een speer. Het zijn mooie voorbeel-

den om het vliegen met een eigen toestel haalbaar te maken. Als je een paar gelijk-

gezinde maten weet te vinden, deel je de kosten en met wat onderlinge afspraken 

staat er altijd een vliegtuig voor je klaar. Met een groepje kan je zo’n toestel bouwen, 

maar je kan natuurlijk ook met een groepje een gebruikt toestel aanschaffen. Geen 

gedoe om eens wat langere tochten te maken. Wat een luxe dat je een vliegtuig kan 

pakken wanneer jou het uitkomt. Aan de andere kant, huren heeft ook zijn voordelen. 

Je wordt ontzorgd van alle onderhoudsperikelen en administratie. Je weet wat het je 

per uur kost, daar blijft het ook bij. En bevalt het niet, dan huur je een andere. 

Vooruitkijkend naar 2025 zullen we druk zijn met het vervangen van Aeroplus door 

Aviatize. Ook de ATO zal Aviatize in gebruik gaan nemen voor onder meer de leer-

lingdossiers. Komende maanden staan weer een paar interessante thema-avonden op 

het programma. We hopen allemaal op beter vliegweer, mooie veilige tochten en dat 

het vooral weer solisten en gebrevetteerden mag regenen.” 

 

 

 



 

 

Albatros | Nr. 01 | 2025                                       9                                                                

“Tenslotte. Ik kreeg een email van een lid.” 

 

Beste voorzitter, 

Ik zou u vriendelijk willen vragen dit bericht met de andere leden te delen. 

Bijna 20 jaar ben ik nu alweer lid van uw club. Tijdens mijn lidmaatschap heb ik al heel 

veel mee mogen maken. Vooral in het begin was het wel wennen, omdat mijn voe-

ding nogal afwijkt van wat als normaal wordt gezien in het wereldje. Nou ben ik niet 

een echt ADHD-typje, maar wel een doorzetter waardoor ik mij snel kon aanpassen 

bij de vliegclub. Tijdens de tochten die ik in clubverband kon maken, heb ik heel wat 

leden beter leren kennen. Sommigen zelfs, wat je intiem zou kunnen noemen. Ik ben 

blij dat er tegenwoordig een vertrouwenscontactpersoon is, want Me2 is mij niet on-

bekend. MePlease was er trouwens ook wel eens. Sommige leden gaan op een heel 

prettige wijze met mij om en ik met hen. Maar er zijn erbij die ik liever niet zie komen, 

vooral niet als ze aan me gaan zitten. Inmiddels kan ik wel een rode oortjes boek 

schrijven over mijn ervaringen bij de club. Intensieve omgang laat na jaren zijn sporen 

na en het leidde er zelfs toe dat ik een plastisch chirurg moest bezoeken om wat on-

regelmatigheden recht te laten trekken. 20 jaar lidmaatschap laat zijn sporen na en 

om er toch aantrekkelijk en sexy uit te blijven zien, besloot ik tot weer een ingrij-

pende ingreep. Dit keer was er zelfs een Belgische internist bij nodig. Er zullen nu vast 

leden zijn die helemaal niet meer van me af kunnen blijven. Ook al omdat ik straks op 

een nieuwe dating app sta. Als u nou aan de leden vraagt om een beetje respectvol 

en vooral liefdevol met mij om te blijven gaan, mogen ze mij zo nu en dan een lekker 

wasbeurtje geven en beloof ik dat ik uw leden de komende 20 jaar weer de mooiste 

avonturen laat beleven.  

Met de beste wensen voor het nieuwe jaar en met vriendelijke groeten, ook namens 

mijn zus. 

Vriendelijke groet PH-VSQ. 

 

“Ik sluit me daar graag bij aan ik wens jullie allemaal en onze club een geluk-

kig, gezond en veilig 2025 toe.” 

 

Andre Oremus,  

Voorzitter 
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NIEUWE SECRETARIS SVH 
 

Graag wil ik mij op deze plek nog eens voorstellen 

als nieuwe secretaris van de SVH.  

Door omstandigheden kon ik zelf niet aanwezig 

zijn bij de vergadering waarin ik werd benoemd als 

secretaris van de stichting SVH.  

Reden te meer om wat meer over mijzelf te vertel-

len.  

 

Ik ben getrouwd met Carissa en we hebben samen 

twee tienerdochters, Emére en Fianne van bijna 15 

en bijna 13. Geboren in Breda, getogen en nog 

steeds woonachtig in Oosterhout. De liefde voor 

luchtvaart zat er al best vroeg in. Dat begon met vliegtuigen ‘spotten’ op Gilze-Rijen. 

Maar omdat zelf doen altijd leuker is dan toekijken, ben ik op mijn 17e gaan zweef-

vliegen bij GLC Illustrious op Gilze-Rijen.  

Ook in mijn schoolkeuze liet ik mij aanvankelijk leiden door de luchtvaart en heb zo-

doende ooit een diploma MTS werktuigbouwkunde/luchtvaarttechniek behaald. Vlie-

gen bij de luchtmacht had mijn voorkeur, maar heb zoals zovelen (net) niet de eind-

streep van de selectie weten te halen. Bij nader inzien lag mijn hart ook niet echt bij 

techniek en om een lang verhaal kort te maken, ik heb uiteindelijk rechten en be-

stuurskunde gestudeerd in Tilburg.  

Inmiddels werk ik al een aantal jaartjes bij de gemeente Utrecht waar ik de burge-

meester adviseer over openbare orde aangelegenheden en over de aanpak van (ge-

organiseerde) criminaliteit.  

 

Na een bezoekje aan het Aviodrome in 2015 raakte ik weer besmet met het vliegvirus 

wat ertoe leidde dat ik dat jaar begonnen ben aan mijn vliegopleiding bij de MGC225. 

Daar haalde ik in 2016 mijn LAPL-TMG en vlieg er nog steeds met veel plezier. Overi-

gens ben ik daar ook sinds een jaar secretaris. Vliegen op de Robins leek mij echter 

ook wel tof en heb daarom nog niet zo lang geleden met Emile als instructeur de 

conversie gedaan naar PPL-SEP.  

Daarnaast hoop ik dit jaar mijn aeroba-

tics-training af te ronden bij het TTC. Om 

deze mooie hobby te kunnen blijven uit-

oefenen, is het belangrijk dat er steeds 

voldoende mensen zijn die bijdragen aan 

het mogelijk maken daarvan.  

Graag draag ik daar mijn steentje aan bij 

als nieuwe secretaris van de SVH.  
   
CU,, Jasper Baijens 
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COFFEE/LUNCH BAR EBKH KEIHEUVEL 
Op een unieke locatie op het vliegveld Balen Keiheuvel is onlangs het restaurant 

heropend. 

 

Uitbaatster Chani zorgde samen met haar 

partner Stijn voor een opfrissing van het in-

terieur. 

Ook de kaart kreeg een grondige facelift.  

“Het vorige interieur moest echt opgefrist 

worden. We willen vooral een vakantiegevoel 

uitstralen”, glundert Chani.  

 

 

 

“Als koffie- en lunchbar 

hebben we zowel het 

interieur van het pand 

als het concept omge-

toverd met een kleine 

kaart en speciale kof-

fies.” 

 

Vr.gr. Chani  
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INTRODUCTIE 
Om te beginnen, hartelijk dank voor de acceptatie als aspirant lid bij jullie ver-

eniging. Ik ben Arnoud Groenendijk, woonachtig in het mooie dorpje Drongelen 

bij Waalwijk.  

 

Al van jongs af aan ben ik geobsedeerd door vliegtuigen en knipte dan ook iedere 

foto van een vliegtuig uit de krant en hing die boven mijn bed. Het hielp ook zeker 

dat de polder waar ik woonde een laagvlieggebied was (en is) voor militaire vliegtui-

gen. Dagelijks zag ik de straaljagers op boomtophoogte overkomen als ik naar school 

fietste.   

 

Het was dus ook niet heel vreemd dat ik de MTS-luchtvaartechniek ging volgen 

waarna ik in 1995 in dienst trad bij de Marine Luchtvaardienst (MLD) op de P3C 

Orion.  

Na het behalen van mijn B1-brevet was ik wereldwijd actief met ons mooie viermoto-

rige patrouillevliegtuig. Die detacheringen kenmerkten zich door kleinschaligheid. 

Een vliegtuig was onderweg met een klein team van 15 personen voor een periode 

van meestal een maand, waarbij je vooral op je team en jezelf was aangewezen.  

Op locaties zoals Keflavik in IJsland moesten we zelfs op toerbeurt voor elkaar koken. 

Ik zag in die tijd grote gelijkenissen tussen mijn leven en de avonturen van Kuifje.  

Helaas werd de MLD opgeheven ten gevolge van de grote defensiebezuinigingen 

vanaf 2002, waardoor ik in 2006 ben overgestapt naar de Koninklijke Luchtmacht. Na 

een kort uitstapje bij de F16, ben ik op Woensdrecht terecht gekomen bij de afdeling 

helikopter en trainer motoren, waar ik na enkele jaren leidinggevende ben geworden.  

 

In 2015 werd het tijd voor iets anders en ben ik als engineer in dienst getreden bij het 

Finse bedrijf Wärtsilä. Hier houd ik me onder andere bezig met onderzoeken naar 

mechanische, corrosie -en smeermiddel gerelateerde schades bij maritieme 
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voorstuwingsinstallaties. Tot 2022 was ik nog actief als luchtmacht reservist bij pro-

gramma management Chinook.  

Nadat ik mijn luchtmacht pet definitief aan de wilgen had gehangen, was er ineens 

tijd vrijgekomen voor een nieuwe bezigheid en dat werd het behalen van mijn PPL op 

de Slingsby T67-200M bij TTC op Seppe. Een intensieve en leerzame periode. In mei 

2024 mocht ik mijn brevet in ontvangst nemen. 

 

Na het behalen van je brevet heb je ineens heel veel vrijheid, maar komt ook de reali-

satie dat je nog lang niet alles weet. Zodoende hoop ik via jullie nieuwe kennis op te 

doen en vooral een gezellige tijd te hebben met vliegen en luchtvaart als centraal 

thema.   

 
Groetjes 

Arnoud Groenendijk 

++++++++++ 

USA BREVET 2025 
 

Vanaf 2025 introduceert de Federal Aviation Administration (FAA) een nieuwe 

regel die houders van FAA-certificaten, die geen vast adres in de VS hebben, ver-

plicht een vertegenwoordiger in de VS aan te wijzen. 

 

 

Het doel is om tijdige en betrouwbare communicatie mogelijk te maken tussen de 

FAA en de certificaathouders, vooral bij belangrijke of tijdgevoelige kwesties. Het kan 

bijvoorbeeld gaan om updates, veiligheidswaarschuwingen, verlengings- of 
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onderhoudsvereisten, schorsingen en boetes. De FAA heeft in de praktijk regelmatig 

problemen met het traceren van buitenlandse certificaathouders. 

 

Gecertificeerden hebben tot 7 juli a.s. de tijd om een agent in de USA aan te wijzen. 

Nieuwe aanvragers dienen dat meteen te regelen. 

Geen agent in de USA betekent geen bevoegdheden en geen geldige N-registratie 

van je vliegtuig. 

De kosten die dit met zich meebrengt worden geschat op maximaal $ 200 per jaar. 

  

De uitleg van en hoe, wat en waar een agent aan te wijzen is terug te vinden 

via de volgende link: 

https://www.faa.gov/regulations_policies/advisory_circulars/in-

dex.cfm/go/document.information/documentID/1042728 

De regelgeving is te lezen via deze link: 

https://www.federalregister.gov/documents/2024/10/08/2024-22000/us-

agents-for-service-on-individuals-with-foreign-addresses-who-hold-or-ap-

ply-for-certain. 

Meer informatie is ook terug te vinden op de website van AOPA Nederland. 

++++++++++ 

TOURDEFRANS 2025 
De commissie TourdeFrans is begonnen met de voorbereiding van het 2025 pro-

gramma. 

 

Globaal ligt de periode al vast, tussen 28 juni en 6 juli, waarvoor de clubtoestellen ge-

reserveerd zijn. 

De precieze data zijn afhankelijk van de beschikbaarheid van instructeur(s) en toestel 

op de “Homebase” Pontarlier. 

Hier zal op korte termijn duidelijkheid over komen. 

 

Verdere berichtgeving door de commissie volgt dan. 

 

 

 

 

 

  

https://www.faa.gov/regulations_policies/advisory_circulars/index.cfm/go/document.information/documentID/1042728
https://www.faa.gov/regulations_policies/advisory_circulars/index.cfm/go/document.information/documentID/1042728
https://www.federalregister.gov/documents/2024/10/08/2024-22000/us-agents-for-service-on-individuals-with-foreign-addresses-who-hold-or-apply-for-certain
https://www.federalregister.gov/documents/2024/10/08/2024-22000/us-agents-for-service-on-individuals-with-foreign-addresses-who-hold-or-apply-for-certain
https://www.federalregister.gov/documents/2024/10/08/2024-22000/us-agents-for-service-on-individuals-with-foreign-addresses-who-hold-or-apply-for-certain
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NIEUWJAARSRECEPTIE 2025 
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NIEUWJAARSRECEPTIE 2025 
De eerste officiële activiteit van onze vliegclub in het nieuwe jaar is natuurlijk 

de Nieuwjaarsreceptie. 

 

Ieder jaar een mooi moment om elkaar alle goeds toe te wensen voor het komende 

jaar, ook een moment om naar de toespraak van de voorzitter te luisteren, die trou-

wens dit jaar een van de beste ooit was.  

Een serieuze noot, maar vooral veel humoristische kwinkslagen zonder op de persoon 

te spelen. Dat verklaart maar weer eens de klasse van een goede voorzitter. 

 

Daarna toosten we met een glaasje bubbels met zijn allen op het nieuwe jaar en ook 

de liefde bij de Vliegclub gaat door de maag, dus een mooi buffet van Café Stroop uit 

Bosschenhoofd stond klaar. 

 

Zoals altijd volle bak en vooral gezellig. 
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VLIEGVELD TWENTE 
Initiatiefnemers Mark van Niftrik, vlieginstructeur met Niftrikair, Rob Drenth, 

luchtvaart onderhoudsmonteur met Aviatechnics en beiden gevestigd op het 

vliegveld en Michel Walhof, voormalig privé-piloot, willen onderzoeken waarom 

het vliegveld er vaak zo verlaten bij ligt en er nauwelijks vliegbewegingen zijn. 

Ze willen met potentiële gebruikers, piloten en eigenaren van vliegtuigen in con-

tact komen om hierop een antwoord te krijgen. 

 

De resultaten van dit onderzoek willen zij bespreken met de directie van de luchtha-

ven Twente. Het doel is om de luchthaven aantrekkelijker te maken voor de General 

Aviation en het vestigingsklimaat te stimuleren. Ditzelfde doel heeft de Luchthaven 

Twente en uit verder onderzoek is gebleken dat ondernemers hierin het voortouw 

zouden moeten kunnen nemen. Vandaar dit initiatief. 

 

De initiatiefnemers willen via een enquête nagaan welke kansen er zijn voor het vlieg-

veld, welke beperkingen op dit moment ondervonden worden om niet van het vlieg-

veld gebruik te maken en welke voorwaarden belangrijk zijn om er wel gebruik te 

maken of zich wellicht te vestigen. 

 

Zij roepen middels onderstaande vragen c.q. stellingen te reageren en suggesties te 

doen. 

1. IFR procedure en verkeersleiding (Tower, Approach, Delivery/Ground). 

2. Duidelijke openingstijden, gedurende alle dagen van de week. 

3. Er moet iets te doen zijn, ontmoeting tussen piloten, restaurant, terras en 

vergaderruimte. 

4. Hangaar ruimte en onderhoudsmogelijkheden. 

 

Welke punten zijn een belemmering om van het vliegveld gebruik te maken? 

• Op dit moment moet 24 uur van tevoren toestemming gevraagd worden. 

• Brandstof beschikbaar; JET en Avgas, Mogas, Laadmogelijkheden. 

• Taxibanen, baanverlichting, ATIS, makkelijke aanvliegroute. Andere procedu-

res die de luchthaven onaantrekkelijk maken. 

• Stalling voor overnachting met of zonder hangaar in lieu met FBO-facilitei-

ten. 

• Openbaar vervoer, halen brengen, tot aan het vliegtuig, veilig parkeren. 

• Betaalbare landingsgelden, voordelen voor gestationeerde toestellen. 

• De eventuele komst van de Koninklijke Luchtmacht met de F-35 en de even-

tuele onzekerheid die het vestigen onaantrekkelijk maakt. 

 

Zij zien alle reacties met belangstelling tegemoet.  

 

Mark van Niftrik, info@nifrikair.eu, tel.+31-637373253 

Michel Walhof, michelwalhof@gmail.com  

mailto:info@nifrikair.eu
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2025 GA SEASON OPENER 
Ook in 2025 wordt er weer een GA Season opener (safety meeting) georgani-

seerd. 

Zoals het er nu naar uitziet zal dit wederom op ons vliegveld Seppe gebeuren. 

 

Op dit moment lijkt het erop dat de GA Season Opener, elk jaar georganiseerd door 

KNVvL en AOPA, en gesponsord door Ministerie I&W en LVNL, ook dit jaar op Breda-

Seppe zal plaatsvinden. Als de kogel definitief door de kerk is, komt Breda airport 

meteen met de bevestiging. 

 

Het is altijd een aantrekkelijk programma, tussen 10.00 en 16.00 uur, inclusief een uit-

stekend lunchbuffet tegen een zeer democratische prijs. 

 

Dat betekent ook dat de reguliere Safety Meeting in maart daar ruimte voor maakt.  

Mis dit niet, maak alvast een aantekening in je agenda: zaterdag 22 maart 2025. 
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OUDJAARVLIEGEN 31/12/24 
Ieder jaar weer zijn we enthousiast om op de laatste dag van het jaar nog een 

vluchtje te maken naar een locatie niet te ver van Seppe. 

 

Ieder jaar is het opnieuw een uitdaging wat het weer op die dag zal worden. 

De TAF op 31 december van vorig jaar zag er als volgt uit: 

➢ Lage snertwolken boven Zeeland 

➢ Dwarsgebakken oliebollen daarboven op 500’ dus overcasted 

➢ Kate(r)n spek op de runways 

 

Dus helaas weer geen oudjaar uitvliegen op 31 december. 

Dat kon er nog wel bij, na een maand van slecht, tot geen vliegweer, dus 2025 kan al-

leen maar beter worden. 

 

Een goedmakertje waren de oliebollen en de heerlijke snert op de toren van Seppe. 
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INSTRUCTIE INFO 
De checklijsten van de Robins zijn op een aantal punten aanpast door de glass 

cockpit conversie. 

 

Bestudeer de expanded checklist grondig zodat je bij elk checklijst item de juiste han-

delingen verricht.  

• Met name flight instruments en radio equipment zijn anders.  

• Suction is verdwenen evenals transponder op stand-by. 

• Het gebruik van de heading bug staat er niet in, maar het is slim om bij elke 

koerswijziging de heading bug mee te nemen zodat deze altijd op de ge-

wenste koers staat. 

• Ook zit er een z.g. alternate static links op het panel. Indien er rare indicaties 

zijn bij de hoogte- of snelheidsmeters moet je deze schakelaar omzetten, er 

kan een verstopping in de static leiding zitten. 

• De geluidswaarschuwingen van de traffic warning kun je in het circuit uit- 

zetten op het audiopaneel met comm 3. 

 

Jo van Sprang 

Head of training 

 

++++++++++ 

 

 

 

 

Zomaar een 

voorbeeld van 

een black box 

uitlezing.  
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CHECKLIST ROBINS GLASS COCKPIT  
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CHECKLIST ROBINS GLASS COCKPIT   
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MEDEDELINGEN  
 

Nieuwe leden 
 

• Op 9 december 2024 aanmelding van Juup Schram uit Bergen op 

Zoom. Juup wordt geassocieerd lid en is tevens lid van MGC225. 

 

• Op 16 december 2024 aanmelding van Arnoud Groenendijk uit 

Drongelen (N.Br). Arnoud heeft zijn PPL SEP behaald via TTC op 

Seppe. 

 

Allen welkom bij Vliegclub Seppe 

 

Agenda 
• 22 januari thema-avond KNMI-luchtvaart en het weer. 

• 01 februari, 1e zaterdag van de maand Happy Hour. 

• 05 februari Glass cockpit theorie avond. 
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